

[Text]

to reviewing the situation in a couple of weeks from now but without holding back the work of the Committee.

**Some hon. Members:** Agreed.

**Senator Lafond:** Within two or three weeks if there are changes . . .

**Mr. Baldwin:** All right, for the purpose of getting it under way, and that Senator Godfrey be interim Chairman from the Senate side.

**The Joint Clerk (Mr. Bouffard):** So it has been moved by Senator Fournier that the election of the Joint Chairman be deferred . . .

**Senator Godfrey:** No, no, no. I am going to have the honour for a couple of weeks.

**Senator Lafond:** Interim.

**Senator Godfrey:** No, do not say interim, just say Chairman, and then I will drop my resignation.

**Mr. Baldwin:** Well, I think it should be left, then, to negotiation because I personally would like to see Senator Godfrey as our Joint Chairman. On the other hand, this is a matter for the Senate themselves to decide and I think it is a matter for consultation between the Senators on both sides of the House, and I think I would much prefer to leave it to them. So, for the purpose of getting under way I think it is a great idea to have Senator Godfrey there and leave it, then, to the Senate to come to a decision as to how they will then proceed, and maybe with Senator Godfrey here we might be able to . . . I do not know. Are we limited, Madam Clerk, to our organization alone here today?

**The Joint Clerk (Mr. Bouffard):** More or less, sir.

**The Joint Chairman (Senator Godfrey):** I do not think we have anything else to do.

**Senator Lafond:** If there is nothing else on the agenda, are we allowed to approach any other subject?

**The Joint Chairman (Senator Godfrey):** I might mention a few things for the benefit of the new members.

**Mr. Baldwin:** I would just hope . . .

**Senator Lafond:** Could we have the Clerk confirm the election first.

**The Joint Clerk (Mr. Bouffard):** Yes.

The motion would be that Senator Godfrey be elected Joint Chairman of the Committee.

Motion agreed to.

**The Joint Chairman (Senator Godfrey):** I just wanted to see what this felt like. It may be for only a couple of weeks.

Holding the election of a Vice-Chairman, which should be, then, a government supporter from the House of Commons, does anybody agree on that?

• 1600

**Some hon. Members:** Agreed.

**Mr. Joyal:** I move that Mr. Baldwin be elected vice-chairman.

[Translation]

nes, la situation et ainsi nous ne retarderions pas le travail du Comité.

**Des voix:** D'accord.

**Le sénateur Lafond:** S'il y a donc des changements dans les 2 ou 3 semaines . . .

**M. Baldwin:** D'accord, pour mettre en route les affaires, le sénateur Godfrey sera donc le coprésident du Comité représentant le Sénat.

**Le cogreffier (M. Bouffard):** Le sénateur Fournier a donc proposé que l'élection du coprésident soit remise à plus tard . . .

**Le sénateur Godfrey:** Non. Je vais avoir l'honneur de présider le Comité pendant quelques semaines.

**Le sénateur Lafond:** Provisoirement.

**Le sénateur Godfrey:** Non, ne dites pas provisoirement, mais dites simplement que je serai président, puis je remettrai ma démission.

**M. Baldwin:** Il faudrait donc en discuter car quant à moi j'aimerais que le sénateur Godfrey soit notre coprésident. D'autre part, c'est au Sénat à décider de la question et je crois que cette affaire doit être réglée entre les sénateurs des deux côtés. Pour lancer le Comité, je crois qu'il est excellent de laisser le sénateur Godfrey présider jusqu'à ce que le Sénat en soit venu à une décision et ainsi nous pourrions peut-être . . . Est-ce que nous devons nous limiter, madame le greffier, aujourd'hui à ce programme d'organisation que nous avons ici?

**Le cogreffier (M. Bouffard):** Plus ou moins.

**Le coprésident (sénateur Godfrey):** Je ne crois pas que nous puissions procéder autrement.

**Le sénateur Lafond:** S'il n'y a rien d'autre au programme, pouvons-nous discuter d'autres sujets?

**Le coprésident (sénateur Godfrey):** Je pourrais mentionner quelques points pour le bénéfice des nouveaux membres du Comité.

**M. Baldwin:** J'espère . . .

**Le sénateur Lafond:** Est-ce que, tout d'abord, le greffier pourrait nous confirmer l'élection.

**Le cogreffier (M. Bouffard):** Oui.

La motion veut donc que le sénateur Godfrey soit élu comme coprésident du présent Comité.

La motion est adoptée.

**Le coprésident (sénateur Godfrey):** Je voulais simplement me rendre compte de ce que l'on ressentait. C'est peut-être seulement pour quelques semaines.

Pour l'élection du vice-président, qui devrait être un député du côté du gouvernement, êtes-vous d'accord?

**Des voix:** D'accord.

**M. Joyal:** Je propose que M. Baldwin soit élu vice-président.